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En el ple de maig, vam preguntar perquè no s'havia aprovat el ROM 
encara. 
 
El portaveu del PSC va dir textualment: “i a petició en aquest cas del 
portaveu del PP, que van secundar els demés grups, concretament la Sra. 
Isabel Puertas d'Iniciativa i el Sr. Pons, el Sr. Figueras en aquest tema va 
quedar a marge en el sentit que ell volia I'aprovació, doncs el que es va 
determinar va ser deixar-ho damunt la taula. L'argument que en aquells 
moments es va donar per part del Sr. Ortega era que s'havia de discutir 
alguns punts concrets que havien portat algun conflicte en els darrers 
dies." 
L'alcaldessa va dir textualment: "Pero diguem les coses com són, només 
demano això. Van sortir dubtes, els grups, la resta de grups ens van 
demanar deixar-Ia a sobre la taula i així ho vam fer, i per tant, fins aquí, si 
no esta aprovat és perquè els grups de I'oposició ens van demanar no 
aprovar-Io. " 
“A partir d'aquí, si estem d'acord, si aquella és I'orientació definitiva en 
que tots estem d'acord, doncs jo no veig tampoc cap motiu, cap 
impediment, cap obstacle perquè en el proper pIe, d'acord amb el que 
vam parlar, es pugui aprovar de manera definitiva." 
 
Tenint en compte aquestes paraules i en concret les darreres de 
I'alcaldessa, sembla evident que els grups de I'oposició són els que no 
volen aprovar-Io i segueixen posant impediments perquè s'aprovi, i així 
d'aquella aprovació inicial, de la que ja fa un any, en la que entre altes 
coses es retornava la paraula a la ciutadania, res de res encara. 
Ens poden dir quin és I'impediment o I'obstacle que veu el seu grup 
perquè s'aprovi? 
Quan preveuen que tindrem el ROM aprovat i quan podrem tornar a tenir 
paraula? 
 
 
Bé, la resposta d’Esquerra és molt clara, el principal impediment o obstacle 
perquè el ROM s’aprovi, és el grup municipal del Partit Socialista de Catalunya, 
tal com ens va demostrar a la darrera junta de portaveus, o ens van dir que 
encara tenien dubtes sobre el text que s’havia d’aprovar, perquè hi volien 
introduir no sé què...  
 
A veure, nosaltres considerem dues coses molt concretes. El ROM va passar 
per ple, va rebre una aprovació inicial, va rebre una sèrie d’al·legacions en el 



termini corresponent, va passar per la comissió informativa, i va tornar a ple. 
Del ple, va ser retirat.  
 
Malgrat tot, jo crec que la comissió informativa, on realment es prenen una 
sèrie d’acords, doncs és l’aprovació del ROM que ha de tornar a ple i discutir-
se. Qualsevol altre retoc que li fem al ROM, d’alguna manera se salta la 
legislació que ens hem marcat a nosaltres mateixos, o les normes que ens hem 
marcat, per discutir com carai ha de ser el ROM, perquè això vol dir que si el 
tornem a modificar, hauríem de tornar, una altra vegada, a fer una exposició 
pública perquè la ciutadania hi tornés a dir si està d’acord o no està d’acord 
amb la posterior modificació que hem fet, posteriorment a la comissió 
informativa en què va ser presentat. 
 
Jo crec que el ROM ja no és un ROM. Jo ja no sé què carai és. Segurament, si 
fos un iogurt, ja estaria molt més que caducat. Penso que cal, d’una vegada per 
totes, que en el proper ple entri el ROM, i deixem aquest tema aparcat 
definitivament.  
 
Evidentment, hi torno a insistir, els grups municipals de l’oposició en el seu 
moment no estàvem d’acord en com es va portar a terme una actuació molt 
concreta, que va ser la inauguració, bé, la posada de la primera pedra de 
l’auditori municipal, es va protestar sobre el tema, malgrat tot el que es va 
retocar pràcticament no s’havia ni de retocar, Esquerra Republicana en el seu 
moment ja vam dir que el que estava ja estava ben redactat, i en tot cas, si el 
Partit Socialista no tenia el fairplay necessari envers els grups de l’oposició 
doncs era una qüestió seva, d’educació política en aquest cas, i en tot cas, 
nosaltres considerem, i ho hem tingut clar des del principi, que el debat del 
ROM ja està tancat, qualsevol afegitó és faltar al respecte a la ciutadania, que 
d’entrada va presentar al·legacions, i evidentment a tot el procés administratiu 
que això ha comportat, i per tant entenem que si el ROM no ha entrat en aquest 
ple una altra vegada per ser aprovat, és perquè el Partit Socialista no ho vol. 
 


